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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan tervezik hasznosítani a végleg bezárt 
postaépületeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Miniszter  Urat  február  15-én  arról  kérdeztem,  "Hogyan  tervezik  hasznosítani  a  végleg  bezárt
postaépületeket?" címmel, hogy a kormány privatizálni tervezi-e a bezárásra került Magyar Posta
fióképületeit? Az Ön kormánya novemberben még ideiglenes bezárásként a kommunikálta a később
véglegesen bezárásra került  postahivatalokat.  Ön nem válaszolt  a feltett  kérdésemre egyértelmű
igennel,  vagy  nemmel.  Beszélt  viszont  állapot  és  piaci  igényfelmérésről,  mely  arra  enged
következtetni,  hogy szóba jöhet  az ingatlanok eladása.  Illetve Ön azt  is  írta,  hogy nyitottak az
önkormányzatokkal való tárgyalásokra.

Ezzel kapcsolatban kérem miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. A végleg bezárt postaépületek kizárólag postai felhasználásban maradnak, vagy az 
elvégzett felmérések után értékesítésre kerülnek?

2. Az ebből befolyó összeget hogyan tervezik felhasználni?
3. Terveznek-e támogatást nyújtani az önkormányzatoknak, hogy postai kirendeltségeket 

hozhassanak létre?
 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. március 06.

Tisztelettel:

Bakos Bernadett (LMP)


